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Behandling af dagsorden 
 

Dagsorden Orientering, diskussion Beslutning 
1. Godkendelse af referat fra 

forrige møde  

 

 
Godkendt 

2. Rektors beretning 

 

Resultat studentereksamen 

2020 

 

 

Opstart af skoleåret, 

herunder elevstatus og 

Corona 

 

 

Masterclass 

 

 

El-cykelprojekt sammen med 

FMK 

 

 

 

 

Selvforståelse og mestring i 

AsF-afdeling 

 

 

 

 

 

 
Studentereksamen var præget af Coronarestriktioner og kun en begrænset del af 
de planlagte eksaminer blev gennemført. Vores eksamensgennemsnit blev 7,3, 
hvilket svarer til de foregående år.  
 
Opstarten er præget af restriktioner som følge Corona, men alle er nu godt i gang 
efter ferien. Vi har fuldt hus i 1.g, ja faktisk en lille overbookning, da vi p.t. har 29 
elever i gennemsnit i 1.g klasserne. Vores 1g i aspergerafdelingen er også fyldt op 
med 12 elever. 
 
 
Traditionen tro får vi fire hold, to fra Ringe og to fra den nordlige del af 
kommunen 
 
Elevrådet har i samarbejde med kommunen søsat et cykelprojekt – vi har i alt 35 
cykler til rådighed. Dag-til-dag cykler koster 10 kr. pr. dag. Cyklerne kan også 
lånes for en måned, det koster 200 kr + 300 i depositum. 
Vi håber på at projektet kan bidrage til, at vores elever bliver mere mobile og 
mindre afhængige af busdrift. 
 
Projektet har til formål at styrke elevernes kompetencer inden for flere områder, 
herunder sociale kompetencer, kommunikation og nogle specifikke 
studiemæssige kompetencer. Projektet er 3-årigt og målet er, at aktiviteterne 
herefter er så integrerede i AsF-afdelingen, at de kan fortsætte uden eksterne 
fondsstøtte. Der er indtil nu så positiv respons fra de søgte fonde, at vi forventer, 
at projektet kan realiseres. 

 

 

Taget til efterretning 



 

Politireform 

 

 
En politireform er på bedding, og det politiske udspil peger på, at gymnasierne 
skal være med til at finansiere reformen. Vi holder vejret og afventer resultatet af 
de kommende politiske forhandlinger. 
 

 

3. Bestyrelsesrelevante 

meddelelser, herunder 

status på scienceprojekt  

 

 

Lars fortalte om nogle af de overvejelser, som efterskolerne har gjort sig om bl.a. 

afvikling af skolerejser og brobygning – overvejelser, som MfG måske kan 

inspireres af. 

CM genopfriskede ideen med STEM og fortalte om nogle af de konkrete 

projekter, der arbejder med udvikling af undervisning med STEM. 

På MfG har to naturvidenskabslærere budt ind med et projekt, hvor det er tanken 

at etablere et arbejdende udendørs laboratorium og udvikle konkrete 

undervisningsforløb i tilknytning hertil. På længere sigt er det tanken at invitere 

grundskole elever til at benytte faciliteterne.  

 

 

 

4. Budgetopfølgning (bilag 1 

udsendes v. BN).  

 

 

Pr. 31. juli et resultat for året til dato et plus på ca. 875000. Set i relation til det 

budgetterede, er det isoleret set meget positivt, men som BN redegjorde for, 

forventer vi i resten af året et tab i taxameter, ligesom der må imødeses øgede 

udgifter til bl.a. printere, projektorer og elektroniske tavler. BN’s bedste bud for 

det samlede resultat af 2020 er derfor et rundt 0, som budgetteret. 

 

 

Taget til efterretning 

 

5. Strategi: Etablering af SoSu-

grundforløb på MfG. 

Drøftelse.  

 

 

Ministeriet har lovet en tilbagemelding på vores ansøgning om etablering af 

SOSU grundforløb 1 på skolen. Sagen kompliceres af, at SOSU Fyn ikke har ønsket 

at indgå en samarbejdsaftale. Bestyrelsen overvejede forskellige strategiske veje, 

som kan følges, når afgørelsen fra ministeriet kommer. 

 

 

Taget til efterretning 

 

6. Kapacitet 2021. Fastlæggelse 

af optagelseskapacitet 2021 

og totalkapacitet (bilag 2).  

 

Kapaciteten fastlægges til en optagelseskapacitet på 6+1 pr årgang og en total 

optagelseskapacitet 22 klasser. 

Disse kapacitetstal svarer til skolens oprindelige kapacitet. 

 

Godkendt 



 

 

7. Afrunding/opsamling 

 

 

CM gennemgik kort dagens beslutninger 
 

 

8. Eventuelt 
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